

Form 3K

In The Probate Court of New Brunswick
 Judicial District of _____

Citation to Accept or Refuse Administration**Form 3K**

In the estate of _____, deceased.

Whereas _____, of _____, in the Province of _____, died on or about the _____ day of _____, 20____, intestate, leaving _____, and _____, (list names, residences and relationships);

And whereas _____, of the _____, in the Province of _____, _____ (occupation), is one of the persons entitled in the distribution to the estate of the said _____ (or alleges that the said _____ is a creditor of the said _____);

IT IS ORDERED that _____, and _____, do, within _____ days after the service hereof, accept or refuse administration of the estate of the deceased, or show cause why letters of administration should not be granted to _____.

IT IS FURTHER ORDERED that, in default of _____ or _____, or some of them, so obtaining such letters of administration within the time above mentioned, _____ may proceed to obtain letters of administration of the estate.

DATED at _____ this _____ day of _____, 20_____.

 Judge of The Probate Court
 of New Brunswick

Formule 3K

Cour des successions du Nouveau-Brunswick
 Circonscription judiciaire de _____

Citation à accepter ou à refuser l'administration**Formule 3K**

Succession de _____, personne décédée

Attendu que _____, en son vivant de _____ dans la province de _____, est décédé le ou vers le _____ jour de _____ 20____, sans testament, et que lui survivent _____, et _____, (nom, résidence et degré de parenté);

Et attendu que _____, de _____ dans la province de _____, _____ (occupation), est une des personnes en droit de partager la succession dudit _____ (ou allègue que ledit _____ est créancier dudit _____);

IL EST ORDONNÉ à _____, et à _____ d'accepter ou de refuser l'administration de la succession de la personne décédée, ou de donner les raisons pour lesquelles des lettres d'administration ne devraient pas être octroyées à _____ et ce dans les _____ jours suivant la signification de la présente citation.

IL EST DE PLUS ORDONNÉ qu'à défaut par _____ ou par _____ ou par l'un ou l'autre d'entre eux d'obtenir les lettres d'administration dans le délai indiqué, _____ peut procéder à l'obtention des lettres d'administration de la succession.

FAIT à _____ le _____ jour de _____ 20_____.

 Juge de la Cour des successions
 du Nouveau-Brunswick